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						of St. Martin and Santo Domingo, Columbia and Brazil!  And
					
				

				
					
						in all of these locations you are going to be having slamming
					
				

				
					
						anal sex with some of the most beautiful girls on the planet, so
					
				

				
					
						fasten your seat belt because it’s going to be a very horny ride!
					
				

			

			
				
					
						Imagine!  You are on a yacht in the Seychelles, you’ve just fin-
					
				

				
					
						ished making love on the deck with your beautiful girlfriend
					
				

				
					
						Lucy Lee, when suddenly your mobile rings – it’s your ex-wife
					
				

				
					
						Helen and she is about to turn you into a Millionaire!
					
				

			

			
				
					
						We brought you the best selling and multi-award winning
					
				

				
					
						movies Private Gladiator and Cleopatra, but prepare yourself to
					
				

				
					
						be amazed by ‘Millionaire!’ It’s the most ambitious project
					
				

				
					
						ever to be undertaken in the history of adult cinema and Private
					
				

				
					
						has done it!   Filming took over 7 months to complete, trans-
					
				

				
					
						porting the cast and crew across 3 continents.  We created sets
					
				

				
					
						of stunning luxury, historical settings of pure authenticity, hel-
					
				

				
					
						icopter rides, vintage cars, a 40 meter millionaire’s yacht,
					
				

				
					
						breathtaking villas and mansions, showing you how the real
					
				

				
					
						millionaires live!
					
				

			

			
				
					
						And so begins the adventure of a lifetime as you both build up
					
				

				
					
						a team to help you find treasure that was buried in a secret loca-
					
				

				
					
						tion by a Nazi General during World War 2.  The location will
					
				

				
					
						only be revealed to you when you have found the treasure map
					
				

				
					
						which is in four pieces hidden in different places around world.
					
				

				
					
						The adventure takes you to 10 locations - Berlin, Paris,
					
				

				
					
						Moscow, Cannes, Rome and  Viterbo, the Caribbean paradises
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						Private Tropical director Alessandro del Mar is the mastermind behind this groundbreaking project, handpicking
					
				

				
					
						12 gorgeous temptresses to help him create this exciting adventure of luxury, passion, intrigue, danger and hard-
					
				

				
					
						core sex all interwoven into a non-stop adventure in paradise!
					
				

			

			
				
					
						‘Millionaire’ stars some of the most beautiful women in the world whose bodies work in perfect symmetry with
					
				

				
					
						their desire for sex.  Claudia Ferrari takes the lead role as Helen Morris, using her body, brains and those succu-
					
				

				
					
						lent lips to obtain the pieces of the map.  Sexual encounters with Russian mafia studs, open legged beauties and
					
				

				
					
						her ex-brother in law push her to her erotic limits.  She’s joined by 11 other girls including Stacy Silver, Lucy Lee,
					
				

				
					
						Katsumi, Alex May, Aliza, Delphine Delage, Elen Nevaril, Jessica May, Lenny Power, Sarah Blue and Simony
					
				

				
					
						Diamond in a non-stop adventure packed with group sex, gang bangs, threesomes, foursomes and pussy licking
					
				

				
					
						girl on girl action!
					
				

			

			
				
					
						This 2 part adventure was shot in 16:9 anamorphic wide format with surround sound proving that only big budg-
					
				

				
					
						et Hollywood productions can match our production values.  With nearly 40 years experience in the adult indus-
					
				

				
					
						try Private has created the ultimate in hardcore entertainment with ‘Millionaire.’
					
				

			

			
				
					
						Deutsch
					
				

			

			
				
					
						Stell dir mal Folgendes vor! Du segelst an Bord einer Yacht in der Nähe der Seychellen und hast gerade auf Deck
					
				

				
					
						mit deiner süßen Freundin Lucy Lee gevögelt, als plötzlich dein Handy klingelt – es ist deine Exfrau Helen, die
					
				

				
					
						dich in kürzester Zeit zum Millionär machen wird! 
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						Und so beginnt das Abenteuer deines Lebens. Ihr beide müsst als Team zusammenarbeiten, um den Schatz zu fin-
					
				

				
					
						den, der von einem Nazigeneral im 2. Weltkrieg irgendwo versteckt wurde. Diese Stelle wirst du nur herausfin-
					
				

				
					
						den, wenn  du dich in den Besitz der  vier Teile einer Karte bringst, die weltweit in verschiedenen Winkeln ver-
					
				

				
					
						steckt worden sind. Dieses Abenteuer wird dich an 10 verschiedene Orte verschlagen:  Nach Berlin, Paris,
					
				

				
					
						Moskau, Cannes, Rom und  Viterbo, in die paradiesische Karibik mit San Martin und Santo Domingo, nach
					
				

				
					
						Kolumbien und Brasilien. Und an allen diesen Orten wirst du den heißesten Analsex mit einigen der hübschesten
					
				

				
					
						Mädchen dieses Planeten haben. Schnall dich also an, denn gleich geht es los!
					
				

			

			
				
					
						Wenn dir schon unsere Superproduktionen ‘Private Gladiator’ und ‘Cleopatra’ gefielen, die mit allen Preisen aus-
					
				

				
					
						gezeichnet worden sind, die man sich nur vorstellen kann, so lass dich jetzt von  ‘Millionaire’ gefangen nehmen!
					
				

				
					
						Es handelt sich hier um ein so ambitiöses Projekt, wie es bisher noch von niemandem in der Geschichte des Films
					
				

				
					
						für Erwachsene gewagt worden ist. Aber Private hat es geschafft! Für die Dreharbeiten des Films haben wir über
					
				

				
					
						7 Monate benötigt und sind mit dem ganzen Team und allen Schauspielern in 3 verschiedene Kontinente gereist.
					
				

				
					
						Wir haben mit luxuriösen Sets und einer historisch originalgetreuen Ausstattung gearbeitet, Hubschrauber und
					
				

				
					
						Autos aus jener Zeit eingesetzt und sogar eine 40 Meters lange, wirklich atemberaubende Yacht und mit allem
					
				

				
					
						Luxus ausgestattete Villen, um dir zu zeigen, wie das Leben eines echten Millionärs aussieht! 
					
				

			

			
				
					
						Der Regisseur von Private Tropical, Alessandro del Mar, ist der Schöpfer und Meister dieses ehrgeizigen
					
				

				
					
						Projektes. Ihm oblag es, die 12 verführerischsten Mädchen der Welt auszuwählen, die ihn dabei unterstützen soll-
					
				

				
					
						ten, dieses aufregende Nonstop-Abenteuer, in dem Wollust, Leidenschaft, Intrige, Gefahr und Hardcoresex eine
					
				

				
					
						wichtige Rolle spielen,  in einem paradiesischen Rahmen zu inszenieren! 
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